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Elnökségi ülés 
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Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK  Nagymihály Levente 

ELTE BGGYK HÖK  Horváth Sára Tekla 

ELTE BTK HÖK  Vida Veronika 

ELTE IK HÖK  Árva Lúcia Borbála 

ELTE PPK HÖK Tóth Cintia 

ELTE GTK HÖK  Molnár Levente 

ELTE TTK HÖK  Mig András 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TáTK HÖK  Vasas Máté 

ELTE KolHÖK  Kis Zsanett 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Győri Kata (elnöki referens) 

ELTE EHÖK Bognár Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Diczkó Dalma (szervezetfejlesztésért felelős 

alelnök) 

ELTE SEK (online) Góczán Pál (elnök) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Dr. Krasz Péter (elnök) 
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Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Az elnök, Varga Réka az ülést 17 óra 05 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Varga Réka kérdezi az elnökséget, hogy a soron következő küldöttgyűlés pontjaival 

kapcsolatban lenne-e előzetesen észrevételük, kérdésük. 

Mig András jelzi, hogy kérdést tesznek majd fel az EHÖK szociális alelnökének 

Domboróczky Balázsnak. Molnár Levente elmondja, hogy a küldöttgyűlésen tárgyalt 

költségvetésmódosításnak adminisztrációs okai vannak. Vida Veronika a beszámolókban 

említett szolgáltatásokról kérdez, erre röviden Varga Réka és Diczkó Dalma reflektál, 

ismertetve az ezzel kapcsolatos fejleményeket.  

Varga Réka az elnökséget ezután arról kérdezi, hogy milyen lehetséges problémák 

merülhetnek fel, ha a később kezdődő tavaszi félévben a versenyjelentkezés még az órák 

indulása előtt érne véget. Mig András és Nagymihály Levente elmondják, hogy az általuk 

képviselt karokon versenyjelentkezés időszaka nem kiemelkedő fontosságú, inkább más 

szempontok és a tárgyfelvétel korábbi szakaszai nagyobb szereppel bírnak. Árva Lúcia 

elmondja, hogy náluk jellemző a versenyjelentkezés alatti tárgycsere, de nem olyan nagy 

léptékben, hogy karon belül ezt ne tudnák utólagosan kezelni.  

Kis Zsanett elmondja, hogy a kollégiumi kérdőívekkel kapcsolatos első körös 

eredmények beérkeztek, ami alapján megállapítható, hogy a hallgatók többsége maradni 

szeretne a vizsgaidőszakban is az kollégiumokban.  Elmondja, hogy a Kelenföldi Albérletházat 

be fogják zárni, és lakóit a többi kollégiumban fogják elhelyezni.  

Vida Veronika bővebb tájékoztatást kér a rendszeres szociális támogatások bíráló 

hallgatók jutalmazásával kapcsolatban. Varga Réka válasza, hogy az egész folyamatról van 

egy Küldöttgyűlési határozat, amit el fog küldeni. Bognár Fanni a korábbi években alkalmazott 

eljárást röviden kifejti.  

2. Egyebek 

Varga Réka 17 óra 30 perckor lezárja az ülést.  
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

dr. Krasz Péter 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 

 

 

Győri Kata 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens  


